
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 27. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1763
Ministeren bedes, med henvisning til artiklen ”Dyrehaven risikerer at blive næsten uden 
dyr”, Randers Amtsavis, den 25. september 2021, svare på, om ministeren er enig i, at 
sagen skal løses hurtigt, således at der fortsat kan være hjortehold i Danmark, herunder 
i Randers Dyrehave, i Dyrehaven i Nordsjælland og i alle andre dyrehaver samt erhvervs
mæssige hjortehold. Vil ministeren samtidig redegøre for, hvordan ministeren hurtigt vil 
få løst sagen, f.eks. ved at give dispensation eller på anden måde få sikret hjortehold i 
Danmark uden ekstra mærkning, men at man kan fortsætte uændret med en mærkning i 
forbindelse med at hjorten forlader hjorteholdet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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